
П Р О Т О К О Л
№ 35

от заседание на ОбС-Хайредин, проведено на 30.06.2010г.
Място на провеждане: Заседателната зала на Общински съвет  - Хайредин
Начало: 09.30 часа.
Край:     13.41 часа.
Днес на 30.06.2010 г. от 09.30 часа се проведе  заседание на Общински съвет – Хайредин. 
В  работата  взеха  участие  13/тринадесет/,  от  избрани  13/  тринадесет  /общински 
съветници.
Отсъстващи: няма  
На заседанието присъстваха още: Радослав Тодоров Стойков – кмет на община Хайредин, 
Таня  Тодорова Андреева  –  Каменова – Административен  секретар  на  община  Хайредин, 
Даниел  Христов  –  Началник  на  РПУ  –  Козлодуй,  Николай  Николов  –  ст.  инспектор  и 
Началник  на  Участък  Полиция  Хайредин,  Цветомир Руменов  Йолов –  зам.  Началник  на 
Районно управление „ ПБС” – Козлодуй, инж. Камелия Иванчева – ръководител на проекта, 
гл.  инж.  Ивайло  Чотов,  инж.  Росица  Падалова  и  Атанас   Димитров  Илиев  -   проектен 
мениджър  към  звеното  за  управление  на  проекта  „Техническа  помощ  за  подготовка  на 
инвестиционен  проекти  за  изграждане  на  канализация  и  ПСОВ  на  с.  Хайредин”  и 
представители от фирма „ Енергопроект Хидроенергетика” АД гр. София,  Валентин Петров 
– гл. счетоводител в община Хайредин,  Валери Крумов – кмет на с. Михайлово, Атанас 
Атанасов  –  кмет  на  с.  Манастирище,  Светлин  Цветков  –  кмет  на  с.  Бързина,  Радка 
Мермерска – кметски наместник  на  с. Ботево,  Дочка Цветкова – Директор на дирекция 
„  Евроинтеграция  и  икономическо  развитие  и  УТ”  при  община  Хайредин,  Десислава 
Захариева – гл. експерт „ Инвестиционни програми и проекти, Екология”  граждани.
              Заседанието бе открито и ръководено от г – н В. Александров  - Председател на  
ОбС  Хайредин,  които  откри   поредната   сесия  на  ОбС  Хайредин  за  2010  г.,  в  
заседателната зала на общински съвет  Хайредин. 
               От направената проверка на присъстващите общински съветници, от избрани  
13 / тринадесет / общински съветници присъстват 12 /  дванадесет /. Г- н Петър Попов –  
общински съветник влезе  на заседание на ОбС в 9.50 ч.,  с  което броят на общинските  
съветници става тринадесет.
                Г – н В. Александров: Уважаеми Общински съветници, Уважаеми г – н Кмет,  
Уважаема г – жо Административен секретар, Уважаеми гости,  Уважаеми кметове  
на кметства,  госпожи  и господа.
            С писмо покана Ви е представен проект за дневен ред и са предоставени всички  
необходими материали за настоящата сесия. На заседанието на ПК по „ БиФ” проведено  
на 25.06.2010 г., Радослав Стойков – кмет на община Хайредин оттегли точка четвърта  
от дневния ред, относно: Приемане Програма за опазване на околната среда на община  
Хайредин, с период на действие 2010 – 2014 г. 
               Г – н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин направи допълнения към  
предварително обявения проект за дневния ред, като предложи да бъдат включени още  
три  докладни, а именно: 
               4.3. Докладна: Вносител: Радослав Тодоров Стойков – кмет на община Хайредин,  
относно: Реконструкция и рехабилитация на пътен участък – с. Бързина – с. Рогозен до  
границата с община Борован. 
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                  4.4. Докладна: Вносител: Радослав Тодоров Стойков – кмет на община Хайредин,  
относно: Реконструкция и рехабилитация на пътен участък – с. Рогозен – с. Сираково до  
границата с община Бяла Слатина.
                 4.5.  Докладна: Вносител: Радослав Тодоров Стойков – кмет на община Хайредин,  
относно: Кандидатстване на община Хайредин към Фонд „ Социално подпомагане” към  
МТСП с Проектно предложение „ Оборудване на Защитено жилище”, с. Манастирище,  
обл. Враца.
                 Г – н В. Александрова – Председател на ОбС Хайредин:  Има ли други  
предложения за допълнение и изменение в дневния ред за настоящата сесия?
                 Г – н  Георги Кръстев – общински съветник: Има ли постъпила докладна от 
секретарите на читалищата на територията на общината и ако има такава защо не е  
включена за разглеждане и обсъждане на днешната сесия?
                Г  –  н В.  Александров  –  Председател на ОбС Хайредин:  Докладна от 
секретарите на читалищата е представена в деловодството на ОбС на 24.06.2010 г., като  
остана  за  обсъждане  и  разглеждане  на  следващата  сесия  на  ОбС  с  приемането  на  
актуализация на  бюджета за 2010 г.
               След като нямаше други предложения за допълнение и изменение г – н В.  
Александров  –  Председател  на  ОбС  Хайредин  подложи  дневния  ред  с  направените  
допълнения  на гласуване и съвета гласува 

  дневен ред:
1.Информация за обществения ред,  сигурност и пожарна безопасност в община 
Хайредин.

                                                                                          Докл.  Началник РПУ - Козлодуй
                                                                                                      Началник РУПБС - Козлодуй 

2.Приемане  на  Програма  за  превенция  и  противодействие  на  асоциалното 
поведение и престъпленията на малолетни и непълнолетни в община Хайредин / 
2010 – 2011 г. /

                                                                                        Докл. гл. експерт „ Хуманитарни  
                                                                                                   дейности” при община Хайредин

3.Отчет  за  работата  на  ОбА  за  изпълнение  на  административните  услуги  на 
територията на община Хайредин.

                                                                                        Докл. Таня Тодорова Андреева –   
                                                                                                   Административен секретар на  
                                                                                                   община Хайредин

4.Докладни
4.1.Вносител:  Радослав  Тодоров  Стойков  –  кмет  на  община  Хайредин,  относно: 
Представяне на проектни предложения по проект „ Техническа помощ за подготовка на 
инвестиционен проект за изграждане на канализация и ПСОВ на с. Хайредин”от фирма 
„ Енергопроект Хидроенергетика” АД гр. София.

                                                                                     Докл. Радослав Тодоров Стойков – кмет  
                                                                                               на община Хайредин

4.2.Вносител:  Радослав  Тодоров  Стойков  –  кмет  на  община  Хайредин,  относно: 
Кандидатстване  на  община  Хайредин  по  схема  за  предоставяне  на  безвъзмездна 
финансова  помощ:  ВG161PO001/4.1  –  03/2010”  Подкрепа  за  прилагане  на  мерки  за 
енергийна  ефективност  в  общинската  образователна  инфраструктура  на  178  малки 
общини „ Приоритетна ос 4: „ Местно развитие и сътрудничество”  Бюджетна линия - 
ВG161PO001/4.1 – 03/2010.

                                                                                     Докл. Радослав Тодоров Стойков – кмет 
                                                                                                на община Хайредин
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4.3.  Вносител:  Радослав  Тодоров  Стойков  –  кмет  на  община  Хайредин,  относно: 
Реконструкция  и  рехабилитация  на  пътен  участък  –  с.  Бързина  –  с.  Рогозен  до 
границата с община Борован.

                                                                                     Докл. Радослав Тодоров Стойков – кмет 
                                                                                                на община Хайредин

4.4.  Вносител:  Радослав  Тодоров  Стойков  –  кмет  на  община  Хайредин,  относно: 
Реконструкция  и  рехабилитация  на  пътен  участък  –  с.  Рогозен  –  с.  Сираково  до 
границата с община Бяла Слатина.

                                                                                    Докл. Радослав Тодоров Стойков – кмет 
                                                                                                на община Хайредин

4.5.  Вносител:  Радослав  Тодоров  Стойков  –  кмет  на  община  Хайредин,  относно: 
Кандидатстване на община Хайредин към Фонд „ Социално подпомагане” към МТСП с 
Проектно  предложение  „  Оборудване  на  Защитено  жилище”,  с.  Манастирище,  обл. 
Враца.

                                                                                   Докл. Радослав Тодоров Стойков – кмет 
                                                                                                    на община Хайредин
5.Отпускане на еднократна помощ за лечение  и погребения на социално слаби 
граждани за м.юни  2010 г.

                                                                              Докл.:Искра Гиздова -  Председател на  
                                                                                               ПК «Социални дейности»

6.Питания, изказвания и предложения на граждани.

                                             ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”-    12
                                                  “ПРОТИВ”   –     НЯМА 
                                                  “ВЪЗД.СЕ”   -     НЯМА

ДНЕВНИЯ РЕД СЕ ПРИЕМА
При гласуването на дневния ред отсъства г – н Петър Попов – общински съветник.

          Г – н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин предложи да се премине  
към обсъждане на първа точка от дневния ред.

По т. 1 от дневния ред: Информация за обществения ред, сигурност и пожарна  
                                           безопасност в община Хайредин.

             По тази точка от дневния ред г-н В. Александров – Председател на ОбС  
Хайредин  предостави  думата  на  г-  н  Николай  Николов  –  ст.  инспектор  и  
Началник на ПУ Хайредин.
            Николай Николов - ст. инспектор и Началник на ПУ Хайредин: Анализа 
предоставен  на  вниманието  на  общинските  съветници  за  дейността  на  участък 
Хайредин е за първото тримесечие на 2010 г. През първото тримесечие на 2010 г.  ,  
служителите  от  участък  Хайредин  работиха  в  условия  за  динамична  оперативна 
обстановка. Съобразено приоритетите на МВР за 2010 г., работата на служителите от 
участък  Хайредин  основно  бе  насочен  съответствие  с  националната  стратегия  за 
работата с престъпността.  Бяха набелязани някои основни задачи:

- подобряване качеството на цялата работа по заявителски материал;
- намаляване  коефициента  на  престъпност  и  увеличаване  процента  на 

разкриваемост на извършените престъпления;
- предприемане  на  активни  агентурно  –  оперативни  мероприятия  за 

недопускането извършването на тежки и характерни криминални престъпления;
- прилагане  на  стратегията  „  Полицията  в  близост  до  обществото”,  с  цел 

ограничаване до минимум на жалбите против служители от групата;
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- предприемане  на  мерки  за  повишаване  професионалната  компетентност  на 
служителите;

- подобряване на организацията с държавните и общински органи.
В селата Ботево, Бързина и Рогозен има голям брой необитаеми къщи. Затруднени са 
служителите в участъка.  По щат участъка се състои от осем служители. Намаленият 
състав на служителите както и други причини водят до известни слабости в работата , 
качеството и в срок отработване на заявителските материали, работата с гражданите и 
др.През  отчетения  период  от  изнесената  статистика  служителите  от  участъка  са 
работили по общо 17 бр., заявителски материала, като от тях регистрирани са 13 бр., 
престъпления, от които 2 бр., са разкрити. Процента на разкриваемост е 15. 38 %. За 
сравнение за същия период от миналата година е работено по 33 бр., престъпления, 
като  от  тях  регистрирани  са  27  бр.,  от  които  13  бр.,  са  разкрити  или  процент  на 
разкриваемост 48.15%. През отчетения период извършените кражби на територията на 
общината са предимно от частни домове, като повечето от тях са в необитаеми къщи. 
Посочените  криминални  престъпления  се  обуславят  от  факта  като  нисък  жизнен 
стандарт  за  по  –  голяма  част  от  населението  на  обслужващата  територия  и 
безработицата, което стимулира все по – широк кръг от лица към престъпно поведение. 
Основният дял от извършване престъпления на територията на участъка са кражбите на 
лично имущество. Нивото на работа по тези престъпления все още е незадоволителна. 
Във  връзка  със  стратегията  „  Полицията  в  близост  до  обществото”  през  отчетения 
период е извършено следното:

- участие в изпълнение на заложените задачи в разработените и работните карти, 
одобрени от комисията по обществен ред и сигурност към община Хайредин;

- повишило се е чувството за сигурност на гражданите;
- постигната е трайно нарастване на обществената удовлетвореност от дейността 

на полицията в обслужвания район;
- установени  са  отношения  на  партньорство  и  сътрудничество  с  гражданите  и 

органите за местно самоуправление.
- осъществяват се срещи със самотно живущи хора, инвалиди и такива от рискови 

групи  в  обслужвания  район,  с  цел  инструктиране  на  същите  по  опазване  на 
личното им имущество и живота им от престъпни посегателства.

- Извършват се проверки в учебни заведения и провеждане на разговори и беседи 
съвместно с ИДПС относно ежедневни проблеми и такива свързани с детската 
престъпност.

- организирани и проведени са 6 бр., срещи с обществеността на обслужваните от 
участъка  села,  на  които  гражданите  са  информирани  за  състоянието  на 
престъпността  и  резултатите  от  работата  на  служителите,  обслужващи 
микрорайона  за  характерни  престъпления  и  възможните  форми  и  методи  за 
защита на населението, с цел подобряване личната сигурност на гражданите.

Във  връзка  с  противодействието  на  престъпността  и  контрола  на  общо  опасните 
средства е извършено следното:

- извършени са четири броя проверки / съгласно утвърден график / в стопански и 
други обекти в обслужващия микрорайон;

- взето е участие в осем броя масови мероприятия,  при което не са допуснати 
нарушения на обществения ред;

- взето е  участие  в  дванадесет  броя СПО за  постигане  на ефективни и трайни 
резултати  по  безопасността  на  движението  и  борбата  с  организираната 
престъпност;

- постоянно се осъществява контрол над обектите и лицата, имащи разрешение за 
търговия,  пренасяне,  носене  и  употреба  на  взривни  вещества,  огнестрелни 
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оръжия и боеприпаси, като при констатирани нарушения се съставят актове за 
административно нарушение;

- постигнат  е  подобрение  във  връзка  с  дейността  по  приема  на  гражданите  и 
съдействие за защита на правата и законните им интереси.

 
             Г – н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин предостави думата на  
Председателите на ПК.

             Г – н Николай Кожухарски – Председател на ПК по „ БиФ”: Информацията 
и  на  пожарната  и  на  полицията  бяха  разгледани  в  комисията,  но  сега   има  и  
представители на тези две институции и дебатите са много по – сериозни.ПК по  
„ БиФ” предлага на ОбС Хайредин да приеме тази точка от днвения ред, като бъде  
изяснен въпроса със предоставянето на сградата на пожарната.
            Г – н Будьони Замфиров – председател на ПК по „ ТСУ”: В ПК по „ ТСУ” 
тези две информации бяха разгледани, предлагаме на ОбС да бъдат приети. Имам  
въпрос, има ли  противопожарни общински  структури и  звена  и знаят ли се хората  
които  са  включени  в  тях?  Какво  е  отношението  на  органите  на  МВР  към  
малолетните  и  непълнолетните,  които  посещават  след  22.00  ч.,  заведенията  и  
употребата на алкохол? Относно пътищата,  които също са в безобразно състояние.  
           Г  -жа Искра Гиздова – Председател на ПК по „ Социални дейности”: В 
комисията по „ Социални дейности” също бе дебатирана тази точка от дневния ред,  
като  обръщаме  особено  голямо  внимание  на  посещението  на  малолетни  и  
непълнолетни в заведенията и ако е възможно да се упражни по – голям контрол от  
страна  на  органите на  МВР.  Като втора  точка  в  ПК по  „  Социални  дейности”  
възникна  още  едно  предложение  към  общинска  администрация  и  то  е  да  се  
провеждат срещи в отделните населени места с гражданите, органите на реда и  
общинска администрация.
             Г  –  жа Галина  Здравкова  –  Председателна  ПК  по  „  Контрол  на  
решенията”:  Липсата на полицаи в селата не е добър знак за населението. Голяма е  
текучеството на кадри и това допринася за увеличаване на престъпления от всякакъв  
характер. ПК по „ Контрол на решенията” предлага на ОбС да приеме информация за  
обществения ред, сигурност и пожарна  безопасност в община Хайредин.
            Г  – н В.  Александров – Председател на ОбС предостави думата на  
останалите общински съветници.
           Отношение по тази точка от дневния ред взеха още г – н Петър Кременски –  
общински съветник, г – н Георги Кръстев – общински съветник, г – н Нино Братанов –  
общински съветник, г  -н Румен Христов – общински съветник.
               Г – н Ив. Бешировски – кмет на с. Рогозен: Необходимо е да има по – голямо 
полицейско присъствие. Преди време имаше акции на полицията, които насаждаха по  
– продължително време страх в престъпниците и имаше по – добър резултат. На  
територията на с.  Рогозен има лица,  които пребивават без  адресна регистрация.  
Също така има три ученички, които като че ли нищо не е в състояние да ги уплаши. 
              Г – н Св. Цветков – кмет н ас. Бързина: Аз искам да отбележа, че за първи  
път виждам анализ които да е самокритичен и обективен. На територията на с.  
Бързина също има огромен брои кражби, като най – дразнещо са домовите кражби,  
като те създават най – лош имидж и на полицията и на кметството. Не мога да  
кажа, че полицията не си върши работата, защото когато има сигнал те винаги се  
отзовават. Водят се  разпити,  преписки и.т.н.,  но някъде се къса нишката.   Няма  
постоянно полицейско присъствие,  няма също и общинска охрана.
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            Г – н  Валери Крумов – кмет на с. Михайлово: В с. Михайлово престъпленията 
са  повече  в  частни  домове  и  са  дребни  кражби.  Комисията  за  борба  с  
противообществените  прояви  на  малолетни  и  непълнолетни  работи,  съставя  се  
протокол и всичко се води на отчет. Искам да отбележа, че в с.  Михайлово няма  
полицай. 
              Г – жа Радка Мермерска – кметски нам. На с. Ботево: В с. Ботево изобщо  
няма полицейско присъствие.  Автомобилите там се движат със страшна скорост,  
няма ограничителни знаци.
              След станалите дебати по тази точка от дневния ред г – н В. Александров –  
Председател на ОбС предостави думата на Васил Георгиев – гражданин.
             Васил Георгиев – гражданин: Имам няколко въпроси към тук присъстващите 
органи на реда. Каква е съвместната работа на МВР и общинска администрация? В  
населеното място скоростта с която се движат МПС е под допустимото, пътните  
знаци са в окаяно състояние. Училището се намира точно срещу входа на заведение  
срещу което се продава и сервира алкохол на малолетните и непълнолетните и кой  
може да контролира това присъствие? Пътното платно е  заето от коли,  които  
паркират в насрещното платно и никъде няма поставени съответните забранителни  
знаци? 
              Г – н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин предостави думата и  
на г – н Цветомир Руменов Йолов – зам. Началник на Районно управление „ ПБС” –  
Козлодуй.
             Г – н Цветомир Руменов Йолов – зам. Началник на Районно управление  
„ ПБС” – Козлодуй:  Дейността в направление „ ПГ и АСД” в УПБС – Хайредин се  
осъществяваше  от  четирима  служители  кат.  Д  /  началник  ДС  /  и  четирима  
служители кат. Е / водач СА /. Дежурството в службите е организирано на четири  
сменен  режим,  на  24  –  часа  с  два  противопожарни  автомобила.  Денонощно  
дежурство се осъщестява от дежурни смени с числен състав по двама служители.  
На територията на община Хайредин, тази дейност се осъществява от инструктора  
и мл. инспекторите при РУПРС – Козлодуй. Въпреки кадровите проблеми и липсата  
на служители осъществяващи контрол тази дейност в УПБС – Хайредин, както и  
финансовите  проблеми  в  много  от  обектите,  успяваме  да  подобрим  
противопожарната осигуреност на територията на общината. Сградния фонд на  
УПБС – Хайредин е общинска собственост, за които един от председателите на ПК  
посочи. Договорът с който община Хайредин предоставя сградата на ОДМВР – Враца  
е  изтекъл  през  месец юни на 2008 г.   Въпреки  финансовите проблеми  е  създадена  
необходимата организация за обслужване и поддържане на сградния фонд.

             След като нямаше други желаещи да вземат отношение по тази точка от  
дневния  ред  г  –  н  В.  Александров  подложи  точка  първа  - информация  за 
обществения  ред,  сигурност  и  пожарна  безопасност  в  община  Хайредин  на  
гласуване и съвета взе

РЕШЕНИЕ
№ 321

1.ОбС Хайредин,  на основание чл.,  21,  ал.  1 от ЗМСМА и чл.  5,  ал.  1,  т.  12 от 
Правилника за организация и дейността на ОбС приема анализа за дейността на 
РУ  Козлодуй,  Участък  –  Хайредин  за  първото  полугодие  на  2010  г.,  и 
информацията за дейността на Районно управление на „ ПБС” гр. Козлодуй за 
периода на 2009 г. и първото тримесечие на 2010 г. и изразява удовлетворение от 
съвместната работа на общинска администрация с органите на МВР и Районно 
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управление  на  „  ПБС”  гр.  Козлодуй  по  създаване  на  добър  обществен  ред  и 
сигурност  и  добра  противопожарна  обстановка  на  територията  на  община 
Хайредин.
2.  ОбС  Хайредин,  изразява  тревога  от  увеличения  брой  битови  кражби  в 
общината,  не  спазването  на  Закона  за  движението  по  пътищата  в  населените 
места.  Продажбата  на  алкохол  на  малолетни  и  непълнолетни  в  заведенията 
функциониращи  на  територията  на  общината  и  възлага  на  общинска 
администрация  съвместно  с  органите  на  МВР  да  предприеме  действия  за 
ограничаване  и  намаляване  на  този  вид  престъпления  на  територията  на 
общината.
3. ОбС Хайредин, на основание ЗМСМА и Наредба № 1 на ОбС за обществения ред 
в  общината,  с  цел  намаляване  и  недопускане  на  пътно  транспортни 
произшествия  на  територията  на  населените  места  в  общината,  възлага  на 
общинската  комисия  за  безопасност  на  движението  по  пътищата  да  извърши 
преглед на знаковото стопанство в населените места в общината и вземе решение 
за поставяне на пътни знаци забраняващи спирането на МПС и ограничаване на 
скоростта на движение от МПС на места с интензивно движение на хора.
4. ОбС Хайредин, на основание чл. 5, ал. 1, т. 8 от Правилника за организация и 
дейността на ОбС, възлага на Кмета на общината да подпише анекс за удължаване 
на  срока  за  безвъзмездно  ползване  на  сградния  фонд  на  УПБС  Хайредин 
общинска собственост до края на 2011 г.

                                            ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”-    11
                                                  “ПРОТИВ”   –     НЯМА 
                                                  “ВЪЗД.СЕ”   -       1 

 РЕШЕНИЕТО  СЕ ПРИЕМА
При гласуването на тази точка от дневния ред отсъства г – н  Цветомир Кръстев –  

общински съветник.

             Г – н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин обяви почивка от 11.30  
ч., до 11.45 ч., след което работата на ОбС бе възобновена до приключване на дневния  
ред.

По т. 2 от дневния ред: Приемане на Програма за превенция и противодействие на 
                                          асоциалното поведение и престъпленията на малолетни и  
                                           непълнолетни в община Хайредин / 2010 – 2011 г. /

                Г – н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин предостави думата  
на Председателите на ПК по точка втора от дневния ред.
               Г –жа Искра Гиздова – Председател на ПК по „ Социални дейности”:  
Програмата  за  превенция  и  противодействие  на  асоциалното  поведение  и  
престъпленията на малолетни и непълнолетни в община Хайредин /2010 – 2011 г. / бе  
разгледа доста обстойно на ПК, станаха дебати и възникнаха въпроси на които  г –  
жа Ирина Николова Цонова-  гл.  експерт „ Хуманитарни дейности” даде отговор.  
Програмата е доста добре разработена и подготвена стига да може да се прилага и  
в нашата община. Основната задача на  програмата е -предотвратяване, пресичане и  
разкриване на престъпленията, и на противообществените прояви на малолетни, и  
непълнолетни на територията на община Хайредин. Ангажиране  на  обществената  
среда - семейството,  училищната общност, държавните  органи  и  структурите  
на  гражданското общество  по  превенция  на  противообществените  прояви  на  
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малолетните  и  непълнолетните,  и  подобряване  на  вторичната  превенция  на  
местните  и  училищните  комисии  за  БППМН. Повишаване  осведомеността  и 
активността на обществото в борбата срещу  тютюнопушенето  и  употребата  на  
алкохол  от  децата,  чрез  разширяване  на  възпитателната  и  подобряване  на  
контролната  дейност  с  цел  тяхното  ограничаване,  и  създаване  на  обществена  
непримиримост  към  тези  явления; Събиране, анализ и обобщаване на информация за  
употребата на наркотици  и  специфичните  групи  в  риск  от  заразяване  от  ХИВ  и  
СПИН, чрез  повишаване  квалификационните  умения  и  компетентността  на  
различните  органи,  и  изграждане  на Консултативен  кабинет  по  тези  въпроси  на  
територията  на  общината; Обръщане с лице и отделяне на особено внимание на  
възпитанието  на  децата  в  семейството  и  училището  за  ограничаване  на  
насилието,  и  агресията  в  техния  живот,  предотвратяване  на  тяхната  
сексуалната  и  трудова  експлоатация  и  намаляване броя  на  децата,  жертви  на  
пътнотранспортни  произшествия.  ПК по „ Социални действия” предлага на ОбС  
Хайредин тази точка от дневния ред да бъде приета.
           Г – н Николай Кожухарски – Председател на ПК по „ БиФ”: Програмата 
също бе разгледана и дебатирана в комисията па „ Бюджет и Финанси”, като се  
наложиха  някои  пояснения  допълнително,  тъй  като  в  програма  е  посочено  
„изпълнението  на  настоящата  програма  се  осъществява  чрез  конкретизация  на  
задачите в годишните планове за работа на общинската администрация, местната и  
училищни  комисии за БППМН, и комисията  за детето, РУП, общообразователните 
училища.   За осигуряване изпълнението на програмата в бюджета на общината да се  
предвидят финансови средства, както следва:  
                           -  за 2010 г.  -  2000 лв. 

-  за 2011 г.  -  3000 лв. 
  Пояснения бяха направени  и  ПК по „ БиФ” предлага на ОбС да бъде приета.
              Г – н Будьони Замфиров – Председател на ПК по „ТСУ”:  Програма за  
превенция  и  противодействие  на  асоциалното  поведение  и  престъпленията  на  
малолетни и непълнолетни в община Хайредин / 2010 – 2011 г. /се разгледа и обсъди в  
ПК по „ ТСУ” и предлагаме на ОбС да бъде подкрепена.
              Г  –  жа Галина Здравкова – Председател на ПК по „  Контрол на  
решенията”:  На  ПК  по  „  Контрол  на  решенията”  бе  разгледан  тази  точка  от  
дневния ред, като имахме желание да бъдат поканени и обществените възпитатели  
по  селата  на  днешната  сесия,  тъй  като  и  те  имат  доста  голямо  участие  в  
програмата. Предлагаме на ОбС да бъде прието и одобрена.
            Г – н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин, след като нямаше  
други  желаещи  да  вземат  отношение  по  тази  точка  от  дневния  ред  постави 
приемането   на  Програма  за  превенция  и  противодействие  на  асоциалното  
поведение и престъпленията на малолетни и непълнолетни в община Хайредин /  
2010 – 2011 г. / на гласуване и съвета взе

РЕШЕНИЕ
№ 322

1.ОбС Хайредин, на основание чл. 21, ал. 1, т. 12 от ЗМСМА и чл. 5, ал. 1, т. 12 от  
Правилника  за  организация  и  дейността  на  ОбС,  Закона  за  борба  срещу 
противообществените прояви на малолетни и непълнолетни и Закона за закрила 
на  детето,  приема  Програма  за  превенция  и  противодействие  на  асоциалното 
поведение и престъпленията на малолетни и непълнолетни в община Хайредин / 
2010 – 2011 г. /
2.  ОбС  Хайредин,  възлага  на  ОбА  и  местните  комисии  за  борба  срещу 
противообществените  прояви  на  малолетни  и  непълнолетни  да  приеме 
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практически  мерки  за  изпълнение  на  приетата  Програма  за  превенция  и 
противодействие  на  асоциалното  поведение  и  престъпленията  на  малолетни  и 
непълнолетни в община Хайредин / 2010 – 2011 г. /.

                                            ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”-    13
                                                  “ПРОТИВ”   –     НЯМА 
                                                  “ВЪЗД.СЕ”   -      НЯМА 

 РЕШЕНИЕТО  СЕ ПРИЕМА

По т. 3 от дневния ред:  Отчет за работата на ОбА за изпълнение на 
                                           административните услуги на територията на община 
                                           Хайредин.

                Г – н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин предостави думата  
на г – ж Таня Андреева – Административен секретар на община Хайредин.
               Г – жа Таня Андреева – Административен секретар на община Хайредин:  
Законът  за  административното  обслужване  на  физически  и  юридически  лица 
регламентира   реда  за  организацията  на  административното  обслужване  .В 
практическата  дейност  на  Община  Хайредин,  извършването  на  административни 
услуги  се изразява в изготвянето и предоставянето на справки по искане на граждани и 
организации,  издаването  на  документи,  с  които  се  удостоверяват,  признават  или 
погасяват  права  и  задължения.  Общо  предоставени  услуги  5380  броя. Относно 
сроковете за изпълнение на исканата услуга, следва да се има предвид, че ако те не са 
определени в  изричен  нормативен акт,  се  определят  от  Кмета на  Общината  и  имат 
задължаваща сила за изпълнение от съответните звена. Те са от един ден за експресните 
до   един  месец  за  обикновени,които  изискват  проверка  на  факти  и  обстоятелства.
Таксите и цените на услугите извършвани от Общината са  определени от законов текст 
или  с  Наредба  №  10  на  Общинския  съвет.  Общият  размер  на  събраните  такси  е 
110539лв,  а  общият  размер  на  платени  цени  3632  лв.
Отказът  да се  извърши определена административна услуга  е  мотивиран и съдържа 
законовите  основания,  срока  и  органа,  пред  който  може  да  се  обжалва.
Всяко  физическо  или  юридическо  лице  може  да  поиска  извършването  на 
административна  услуга,  която  е  от  значение  за  удостоверяване,  признаване, 
предявяване  и  упражняване  на  негови  права  и  задължения.  Законът  за 
административното  обслужване  на  физическите  и  юридическите  лица  определя 
компетенциите  на  съответните  служители  от  общинската  администрация  и  тяхната 
отговорност,  като  в  своите  административно-наказателни  разпоредби  е  определил 
санкциите  при  неправилно  и  неточно  процедиране.
Административното обслужване в Община Хайредин е организирано в съответствие с 
Концепцията  за  подобряване  на  административното  обслужване  в  контекста  на 
принципа  “едно  гише”  ,където  на  едно  място  се  осигурява    ефективно 
административно обслужване на населението  с осигурен достъп на хора с увреждания 
и  непрекъснато  работно  време  на  служителите   от  8,00  часа  сутрин  до  17,00  часа 
следобяд.

-  Отделяне на административното обслужване  на гражданите от  оперативната  и 
управленска  дейност  на  общинската  администрация  и  организирането  му  в  строго 
регламентиран технологичен процес;

- Централизиране на услугите;
- Ограничаване на условията за прояви на корупция;

9



- Създаване на удобства на гражданите при получаване на услугите и подобряване 
на условията за труд на общинските служители.

 Канализира се процесът на извършване на административните услуги: гражданите 
знаят, че, да получат желаната от тях услуга, трябва да отидат в центъра или отивайки 
там,  ще получат  информация за всичко,  което ги интересува.  Това е  индикация,  че 
възприетият подход е правилен и в процеса на работа е необходимо непрекъснато да се 
търсят  пътища,  начини  и  средства  за  усъвършенстване  на  организацията  и 
технологията.  Достъпната  и  оптимална  като  обем  информация,  предоставена  на 
гражданите  по  подходящ  начин  в  центъра  е  силно  предимство  в  работата  му.  На 
информационни табла  са  поставени и образци на  попълнени формуляри.  Обратната 
връзка  “граждани  –  администрация”  се  осъществява  посредством  пряк  контакт  с 
клиентите  на  центъра  и  чрез  мнения  и  препоръки,  изпратени  по  обикновена  или 
електронна  поща.  Наличието  на  обратна  връзка  дава  възможност  за  контрол  върху 
дейността  на  службите,  за  повишаване  качеството  на  услугите.  Наличието  на 
информационния център не изключва прекия контакт  на служителите от общинска 
администрация   и  ръководството  на  общината  с  граждани  и  бизнеса 
Административните  услуги  се  различават  много една  от  друга  по  специфичните  си 
характеристики.Подобряването на административното обслужване  е една от основните 
цели на общинското ръководство,то зависи от въвеждането  на  модерни методи на 
управление  в  администрацията   със  средствата  на  съвременните  информационни 
технологии  ,една  от  които  са  е-услугите.Липсата  достатъчен  брой   компютърни 
конфигурации и на интернет връзка във всички съставни села на общината е съществен 
недостатък  в  работата  ни,което  рефлектира  и  върху  предоставянето  на  адм.услуги. 
Установени  са  и  просрочия   при   отговор  на  заявленията  граждани  свързани  с 
изземване  на  зем.земи  от  незаконно  владеещите  ги.  Независимо  от  посочените 
трудности при предоставянето на административни услуги  общинска администрация 
Хайредин осигурява  еднакъв достъп до услугите ,които предоставя  и равнопоставено 
отношение към всеки, който търси административна услуга,  независимо от социално 
положение,  образование,  пол,  възраст,  етническа  принадлежност  или  религиозни 
убеждения;  прозрачна  процедура  за  приемане,  обработване  и  докладване  на  молби, 
предложения,  сигнали  и  жалби  на  граждани;  лесно  разбираема,  пълна  и  точна 
информация,  обяснения  и  образци,  удовлетворяващи  потребностите  на  гражданите, 
търсещи  административна  услуга;  предоставя  исканата  административна  услуга  в 
законоопределените срокове; извършва административните услуги съобразно законите 
и  носи  отговорност  за  качественото  и  срочното  им  изпълнение.
Всеки  потребител  на  административни  услуги,  предоставяни  от  Община  Хайредин 
може да изрази своето мнение, предложение, жалба за неизпълнение на стандартите от 
нашите  служители.На  всички  писмено  подадени  молби  и  жалби  общинска 
администрация отговаря писмено в 7-дневен срок от получаването на молбата/жалбата. 
В случаите, когато е необходима проверка, срокът на отговор е 1-месец.

          Г -  н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин предостави думата  
на Председателите  на ПК.

          Г – н Будьони Замфиров – председател на ПК по „ ТСУ”: В ПК по „ ТСУ” 
тази точка от дневния ред бе обстойно разгледана, стана доста подробен коментар  
по нея и предлагаме на ОбС да бъде приета.
                Г – жа Галина Здравкова – Председател на ПК по „ Контрол на  
решенията”:  Точка  втора  -  отчет  за  работата  на  ОбА  за  изпълнение  на  
административните  услуги  на  територията  на  община  Хайредин  бе  разгледан  и  
предлагаме на ОбС да бъде приет.
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              Г- жа Искра Гиздова – Председател на ПК по „Социални дейности” и г – н  
Николай Кожухарски  – също изказаха мнение от името и на двете комисии, като  
предложиха отчета да бъде утвърден.
            След станалите изказвания г – н В. Александров- Председател на ОбС  
подложи точка втора от дневния ред на гласуване и съвета взе

РЕШЕНИЕ
№ 323

1. ОбС Хайредин, на основание чл.21, ал. 1, т. 24 от ЗМСМА и чл. 5, ал. 1, т. 6 
от  Правилника  за  организация  и  дейността  на  ОбС  приема  отчета  за 
работата  на  ОбА  за  изпълнение  на  административните  услуги  на 
територията на община Хайредин за периода 2009г., -  май 2010 г.

2. ОбС  Хайредин,  на  основание  ЗМСМА  възлага  на  Административния 
секретар на община Хайредин да обособи групи от служители на общинска 
администрация, което в определен срок от месеца по грофик да обслужват 
кметствата в общината.

3. ОбС Хайредин, възлага на общинска администрация Хайредин да въведе 
електронните  услуги   за  гражданите  и  бизнеса  във  всички  кметства  в 
общината.

                                               ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”-    13
                                                  “ПРОТИВ”   –     НЯМА 
                                                  “ВЪЗД.СЕ”   -      НЯМА 

 РЕШЕНИЕТО  СЕ ПРИЕМА

По т.4 от дневния ред: Докладни
По т.4.1  от дневния ред:  Вносител: Радослав Тодоров Стойков – кмет на община  
                                              Хайредин, относно: Представяне на проектни предложения  
                                              по проект „ Техническа помощ за подготовка на  
                                              инвестиционен проект за изграждане на канализация и  
                                              ПСОВ на с. Хайредин”от фирма „ Енергопроект  
                                              Хидроенергетика” АД гр. София.

               По тази точка от дневния ред г-н В. Александров – Председател на ОбС  
Хайредин предостави думата на г – жа Дочка Цветкова - Директор на дирекция  
„ Евроинтеграция и икономическо развитие и УТ” при община Хайредин, за да  
представи гостите, които ще докладват по точката от дневния ред.
              Г –жа Дочка Цветкова - Директор на дирекция „ Евроинтеграция и  
икономическо развитие и УТ” при община Хайредин: По точка 4.1 от дневния ред, а 
именно  представяне  на  проектни  предложения  по  проект  „  Техническа  помощ  за  
подготовка на инвестиционен проект за изграждане на канализация и  ПСОВ на с.  
Хайредин”от  фирма  „  Енергопроект   Хидроенергетика”  АД  гр.  София  гости  на  
сесията са  инж. Камелия  Иванчева –  ръководител  на проекта,    гл.  инж. Ивайло  
Чотов, инж. Росица Падалова и Атанас  Димитров Илиев -  проектен мениджър към  
звеното  за  управление  на  проекта  „Техническа  помощ  за  подготовка  на  
инвестиционен  проекти за  изграждане  на  канализация  и  ПСОВ на  с.  Хайредин” и  
представители от фирма „ Енергопроект Хидроенергетика” АД гр. София.

  Инж. Камелия Иванчева – ръководител на проекта,  с Решение № 87 от 
Протокол  № 8 от  21.04.2008 г.  на  Общински  съвет –  Хайредин давате  съгласие  на 
Община Хайредин да кандидатства пред Министерство на околната среда и водите по 
Оперативна  програма  „Околната  среда  2007 –  2013”,  Приоритетна  ос  1  с  проектно 
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предложение  „Техническа  помощ  за  подготовка  на  инвестиционен  проект  за 
изграждане на канализация и ПСОВ на с.Хайредин”. 

На 17.02.2009 г.  се  подписа  договор между Община  Хайредин и  МОСВ,  за 
проект BG161РО005/08/1.30/01/01 „Техническа помощ за подготовка на инвестиционен 
проект  за  изграждане  на  канализация  и  ПСОВ  на  с.Хайредин”,  за  безвъзмездна 
финансова помощ по оперативна програма „Околна среда 2007-2013г.”, Приоритетна ос 
1  „Подобряване  и  развитие  на  инфраструктурата  за  питейни  и  отпадъчни  води  в 
населените места с над 2000 екв.ж. и в населени места с под 2000 екв.ж. попадащи в 
градски агломерационни ареали” съ-финансирана от „Европейския фонд за регионално 
развитие”  и  от  „Кохезионния  фонд”  на  Европейския  съюз.  Партньор  по  проекта  е 
Община  Криводол.  Максималната  стойност  на  безвъзмездната  финансова  помощ  е 
435 412 лв. Съобразно насоките за кандидатстване по ОПОС, тръжните документи са 
представени  на  Междинното  звено  на  ОПОС  и  съгласувани.  На  27.07.2009  г.  бе 
публикувано обявление в Държавен вестник и в Приложението към Официален вестник 
на Европейския съюз за обществена поръчка за избор на изпълнител за „Техническа 
помощ за подготовка на инвестиционен проект за изграждане на канализация и ПСОВ 
на с.Хайредин”. Избраният по реда на Закона за обществените поръчки Изпълнител ще 
подготви пълен комплект документи за кандидатстване за финансиране по приоритетна 
ос 1 на ОПОС 2007 – 2013. На 18 Септември 2009 г., със заповед № 555 на Кмета на 
община  Хайредин  е  назначена  комисия  за  оценка  документите  на  кандидат-
изпълнителите  на  обществена  поръчка  “Техническа  помощ  за  подготовка  на 
инвестиционен  проект  за  изграждане  на  канализация  и  ПСОВ  на  с.  Хайредин”. 
Комисията е разгледала постъпилите в законно установения срок оферти, извършила е 
оценка  съобразно критериите,  заложени в тръжната  документация  и  е  класирала на 
първо място "Енергопроект Хидроенергетика" АД - София с 92,50 точки (определени 
по методиката за оценка на офертите, съгласно документацията за участие в откритата 
процедура). С Решение № 586 от 02.10.2009г., Кметът на община Хайредин определи 
"Енергопроект  Хидроенергетика"  АД  –  гр.  София  за  изпълнител  на  обявената 
обществена  поръчка.  На  30.10.09  г.,  след  изтичане  на  законно  установения  срок  за 
обжалване (съгласно Закона за обществените поръчки), бе подписан договор № 54 с 
"Енергопроект Хидроенергетика" АД за изпълнение на Обществената поръчка.

Във връзка със сключеният договор фирма „Енергопроект Хидроенергетика” АД 
– гр.София представи прединвестиционно проучване и идеен проект за изграждане на 
канализация и ПСОВ на с.Хайредин.
                 Г – н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин предостави думата  
на Председателите на ПК.
                Г- н Будьони Замфиров – Председател на ПК по „ ТСУ”:  Комисията 
изслуша представената информация от инж. Камелия Иванчева и предлага на ОбС 
Хайредин да приеме докладната относно: Представяне на проектни предложения  по  
проект „ Техническа помощ за подготовка на инвестиционен проект за изграждане на  
канализация и  ПСОВ на с. Хайредин”от фирма „ Енергопроект  Хидроенергетика”  
АД гр. София.
               Г – н Николай Кожухарски – Председател на ПК по „ БиФ”: Комисията по 
„ Бюджет и финанси” разглежда главно финансовата страна на въпроса, има ли 
някакви  притеснения  за  общинска  администрация?  След  като  при  нас  има  
специалисти  в  тази  област  и  те  ни  запознават  подробно  с  всички  варианти  на  
проекта, смятам да им се доверим. Всичко което се прави за общината и за селата в  
общината е добре.
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               Г – жа Искра Гиздова – Председател на ПК по „ Социални дейности”:  
След като проекта е разработен в идейната си част, то това  може ли да се използва  
след време?
            Г  –  жа Галина  Здравкова  –  Председател  на  ПК  по  „  Контрол  на  
решенията”: Предлагам на ОбС Хайредин да подкрепи тази докладна.
                 След като нямаше други предложения за допълнение и становища по  
тази точка от дневния ред г – н В. Александров – Председател на ОбС я подложи  
на гласуване и съвета взе

РЕШЕНИЕ
№ 324

1. Общински съвет – Хайредин приема първи вариант на Инвестиционен проект 
за изграждане на канализация и ПСОВ на с.Хайредин, община Хайредин, област 
Враца, изготвен от фирма „Енергопроект Хидроенергетика” АД – гр.София.

                                           ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”-    12
“ПРОТИВ”   –     НЯМА

                                                   “ВЪЗД.СЕ”   -     1
                                          РЕШЕНИЕТО  СЕ ПРИЕМА

По т.4.2 от дневния ред:  Вносител: Радослав Тодоров Стойков – кмет на община  
                                             Хайредин, относно: Кандидатстване на община Хайредин по 
                                             схема за предоставяне на безвъзмездна финансова помощ:  
                                             ВG161PO001/4.1 – 03/2010” Подкрепа за прилагане на мерки 
                                             за енергийна ефективност в общинската образователна  
                                             инфраструктура на 178 малки общини „ Приоритетна ос 4: „  
                                             Местно развитие и сътрудничество”  Бюджетна линия -  
                                             ВG161PO001/4.1 – 03/2010.

              По тази точка от дневния ред г – н в. Александров предостави думата на г  
– жа Искра Гиздова – Председател на ПК по „ Социални дейности”.
             Г – жа Искра Гиздова – председател на ПК по „ Социални дейности”: На 
ПК по „ Социални дейности” стана дума за тази докладна, но комисията не е излязла  
с предложение за решение, като смятаме, че преди да се обсъжда и гласува такова  
предложение  относно: Кандидатстване  на  община  Хайредин  по  схема  за  
предоставяне  на  безвъзмездна  финансова  помощ:  ВG161PO001/4.1  –  03/2010” 
Подкрепа  за  прилагане  на  мерки  за  енергийна  ефективност  в  общинската  
образователна  инфраструктура на 178 малки общини е необходимо да се направи  
анализ на демографските показатели за училище с. Рогозен.
                 Г – н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин предостави думата  
на г – н Радослав Стойков – Кмет на община Хайредин.
                Г- н Стойков – Кмет на община Хайредин: Поради разногласията, които  
възникват  при  опита  за  обсъждане  на  тази  точка  от  дневния  ред  оттеглям  
докладната.
                Г - н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин постави на  
вниманието на общинските съветници въпрос,  да се отклони ли докладната, или  
да се разглежда, след което помоли общинските съветници да гласуват.
 

ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”-    7
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“ПРОТИВ”   –     НЯМА
“ВЪЗД.СЕ”   -          6

ПРЕДЛОЖЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА И ДОКЛАДНАТА ОСТАВА ЗА 
РАЗГЛЕЖДАНЕ

 
  След  гласуването  на   тази  точка  от  дневния  ред  заседанието  на  ОбС  

Хайредин   в  13  18  ч.,   напускат  общинските  съветници  г  –жа  Искра  Гиздова  –  
Председател  на  ПК  по  „  Социални  дейности”,  г  –  н  Николай  Кожухарски  –  
Председател на ПК по „ БиФ”, г – н Георги Кръстев – общински съветник, г – н Румен  
Христов – общински съветник,   г – н Петър Попов – общински съветник,  с което  
броят на  общинските съвет до приключване на дневния ред остава осем общински  
съветници от избрани тринадесет.

               Г – н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин постави на гласуване  
точка  4.2  от  дневния  ред  Кандидатстване  на  община  Хайредин  по  схема  за  
предоставяне  на  безвъзмездна  финансова  помощ:  ВG161PO001/4.1  –  03/2010”  
Подкрепа  за  прилагане  на  мерки  за  енергийна  ефективност  в  общинската  
образователна   инфраструктура  на  178  малки  общини  „  Приоритетна  ос  4:  
„  Местно развитие и сътрудничество”  Бюджетна линия -   ВG161PO001/4.1  – 
03/2010. и съвета взе 

РЕШЕНИЕ
№ 325

1.ОбС Хайредин, дава съгласие Кмета на Община Хайредин да кандидатства по 
ОПРР  2007  -  2013  към  Министерството  на  регионалното  развитие  и 
благоустройство  по  Приоритетна  ос  4  „  Местно  развитие  и  сътрудничество”  с 
проектно предложение „ Ефективно използване на енергията в ОУ „ Св. св. Кирил 
и Методий”, с. Рогозен, като безвъзмездна финансова помощ от програмата е 85% 
и 15% - собствен принос.
2.  ОбС Хайредин,  дава съгласие  Кмета на Община Хайредин да декларира,  че 
предназначението на обекта на интервенция няма да бъде променяно за период не 
по – малък от пет години след приключване на проекта.

                                           ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”-    8
                                                  “ПРОТИВ”   –     НЯМА 
                                                  “ВЪЗД.СЕ”   -     НЯМА

 ПРЕДЛОЖЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА
При гласуването на тази точка от дневния ред отсъстват общинските съветници г –  
жа Искра Гиздова, г – н Петър Попов, г – н Румен Христов, г – н Георги Кръстев, г – н  

Николай Кожухарски.

По т. 4.3 от дневния ред:  Вносител: Радослав Тодоров Стойков – кмет на община 
                                              Хайредин, относно: Реконструкция и рехабилитация на  
                                              пътен участък – с. Бързина – с. Рогозен до границата с  
                                              община Борован.

                      Г  - н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин  : В Общинският 
план за развитие на Община Хайредин 1008 – 2013 г., в Приоритет IV „ Формиране на 
качествена жизнена среда в Общината” една от основните цели е „ Подобряване на 
транспортната,  техническата  и  комуникационната  инфраструктура  на  общината”  с 
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първа  мярка  „  Реконструкция  и  рехабилитация  на  общинската  пътна  мрежа.” 
Възможностите  които  предлагат  средствата  от  европейските  фондове,  свързани  с 
финансирането на инициативи от подобен вид, ни дават основание да кандидатстваме с 
настоящият проект. Конкретния финансов инструмент, към който ще насочим своите 
намерения  е  Програмата  за  развитие  на  селските  райони  2007  –  2013  г.  Проектът 
„  Реконструкция  и  рехабилитация  на  пътен  участък  –  с.  Бързина  –  с.  Рогозен  да 
границата  с  община  Борован  „  се  финансира  по  схема  за  безвъзмездна  финансова 
помощ по  мярка  321  „  Основни  услуги  за  населението   и  икономиката  в  селските 
райони”, Ос 3 „ Качеството на живот в селските райони и разнообразяване на селската 
икономика” от Програмата за развитие на селските райони 2007 – 2013. 
                 Г – н В. Александров – предостави думата на Председателите на ПК.
                 Г – н Будьони Замфиров – Председател на ПК по „ ТСУ”: В ПК по „ ТСУ”  
тази точка от дневния ред бе обсъдена и разгледана, комисията предлага на ОбС да  
бъде подкрепена.
               Г  - жа Галина Здравкова – Председател на ПК по „  Контрол на  
решенията” : Тази докладна е в компетенцията на ПК по „ ТСУ”, но в комисията по  
„  Контрол на решенията „ също се разгледа и предлагаме на ОбС да бъде гласувана.
             Г – н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин подложи докладната  
на гласуване и съвета взе

РЕШЕНИЕ
№ 326

1. ОбС  Хайредин,  на  основание  чл.,  21,  ал.  1,  т.  8  от  ЗМСМА  ободрява 
кандидатстване  на  община  Хайредин  по  реда  и  начина,  определен  от 
Разплащателната агенция, Министерството на земеделието и храните, с цел 
получаване  на  безвъзмездно  финансиране  от  последната  за  проект  с 
наименование:  „  Реконструкция и  рехабилитация  на  пътен  участък  –  с. 
Бързина – с. Рогозен до границата с община Борован”.

2. ОбС  Хайредин,  потвърждава,  че  всички  дейности  по  проекта  с 
наименование  :  „Реконструкция и  рехабилитация  на  пътен  участък  –  с. 
Бързина  –  с.  Рогозен  до  границата  с  община  Борован”  отговарят  на 
приоритетите на Плана за развитие на община Хайредин 2008 – 2013 г.

3. ОбС  Хайредин,  възлагана  кмета  на  общината  да  подготви  и  внесе 
необходимата проектна документация.

 
                                           ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”-    8

                                                  “ПРОТИВ”   –     НЯМА 
                                                  “ВЪЗД.СЕ”   -     НЯМА

 РЕШЕНИЕТО  СЕ ПРИЕМА
При гласуването на тази точка от дневния ред отсъстват общинските съветници г –  
жа Искра Гиздова, г – н Петър Попов, г – н Румен Христов, г – н Георги Кръстев, г – н  

Николай Кожухарски.

По т.4.4 от дневния ред: Вносител: Радослав Тодоров Стойков – кмет на община 
                                             Хайредин, относно: Реконструкция и рехабилитация на пътен 
                                             участък – с. Рогозен – с. Сираково до границата с община 
                                            Бяла Слатина.

               Г – н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин предостави думата  
на Председателите на Постоянни комисии.
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               Г – н Будьони Замфиров – Председател на ПК по  „ ТСУ”: По тази точка 
от дневния ред ПК по „ ТСУ” предлага ОбС да  гласува положително и подкрепи  
докладната.
              Г – жа Галина Здравкова –  Председател на ПК по „ Контрол на  
решенията”: След като колегите от ПК по „ Териториално и селищно устройство”  
подкрепят  предложението,  предлагаме  също  да  бъде  подкрепена  тази  точка  от  
дневния ред.
              От заседанието на ОбС отсъстват г –жа Искра Гиздова – Председател на  
ПК по „Социални дейности” и г – н Николай Кожухарски – Председател на ПК по  
„ БиФ”.
             Г – н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин подложи докладната 
относно:  Реконструкция  и  рехабилитация  на  пътен  участък  –  с.  Рогозен  –  с.  
Сираково до границата с община Бяла Слатина на гласуване и съвета взе

РЕШЕНИЕ
№327

1.  ОбС  Хайредин,  на  основание  чл.,  21,  ал.  1,  т.  8  от  ЗМСМА  ободрява 
кандидатстване  на  община  Хайредин  по  реда  и  начина,  определен  от 
Разплащателната  агенция,  Министерството  на земеделието  и храните,  с  цел 
получаване  на  безвъзмездно  финансиране  от  последната  за  проект  с 
наименование:  „  Реконструкция  и  рехабилитация  на  пътен  участък  –  с. 
Рогозен -   с. Сираково  до границата с община  Бяла Слатина”.
2. ОбС Хайредин, потвърждава, че всички дейности по проекта с наименование 
: „Реконструкция и рехабилитация на пътен участък – с. Рогозен – с. Сираково 
до границата с община Бяла Слатина” отговарят на приоритетите на Плана за 
развитие на община Хайредин 2008 – 2013 г.
3.ОбС  Хайредин,  възлагана  кмета  на  общината  да  подготви  и  внесе 
необходимата проектна документация.
 

                                           ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”-    8
                                                  “ПРОТИВ”   –     НЯМА 
                                                  “ВЪЗД.СЕ”   -     НЯМА

 РЕШЕНИЕТО  СЕ ПРИЕМА
При гласуването на тази точка от дневния ред отсъстват общинските съветници г –  
жа Искра Гиздова, г – н Петър Попов, г – н Румен Христов, г – н Георги Кръстев, г – н  

Николай Кожухарски.

По т.4.5 от дневния ред: Вносител: Радослав Тодоров Стойков – кмет на община 
                                             Хайредин, относно: Кандидатстване на община Хайредин  
                                             към Фонд „ Социално подпомагане” към МТСП с Проектно  
                                            предложение „ Оборудване на Защитено жилище”, с.  
                                            Манастирище, обл. Враца.

  Г  –  н  В.  Александров  –  Председател  на  ОбС  Хайредин: Общинска 
администрация  Хайредин  има  подготвено  проектно  предложение  за  оборудване  на 
„Защитено жилище”, с. Манастирище към Фонд „Социално подпомагане. За целта е 
необходимо Общината да осигури собствено финансиране в размер на 10% /  2 468,73 
лв./ от общата стойност необходима за реализацията на проекта.

  Г – н В. Александров – Предостави думата на Председателите на ПК.
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  Г – н Будьони Замфиров – Председател на ПК по „ ТСУ”:  Комисията по 
„ ТСУ” предлага ОбС да подкрепи с положително становище тази точка от дневния  
ред.

  Г  –  жа  Галина  Здравкова  –  Председател  на  ПК  по  „  Контрол  на  
решенията”:  Подкрепяме предложената докладна и предлагаме на Общински съвет  
Хайредин да гласува положително.

РЕШЕНИЕ
№ 328

1.  Общински  съвет  –  Хайредин  дава  съгласие  Кмета  на  Община  Хайредин  да 
кандидатства с проектно предложение „Оборудване на Защитено жилище”,    с. 
Манастирище към Фонд „Социално подпомагане” като осигури  10% - собствено 
финансиране.
                                           ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”-    8

                                                  “ПРОТИВ”   –     НЯМА 
                                                  “ВЪЗД.СЕ”   -     НЯМА

 ПРЕДЛОЖЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА
При гласуването на тази точка от дневния ред отсъстват общинските съветници г –  
жа Искра Гиздова, г – н Петър Попов, г – н Румен Христов, г – н Георги Кръстев, г – н  

Николай Кожухарски.

                 Г – н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин направи по  
изключение допълнение към дневния ред, като прочете на общинските съветници  
писмото –  възражение против предложение на РЦЗ Враца до МЗ за  Областна  
здравна карта, съгласно Протокол № 2 от 21.06.2010 г., в частта, отнасяща се до  
преобразуване на МБАЛ „ Св. Иван Рилски”, гр. Козлодуй в Болница за долекуване.
               Г- н В. Александров постави на гласуване направеното предложение за  
допълнение на дневния ред и съвета гласува  така:

ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”-    8
“ПРОТИВ”   –     НЯМА
“ВЪЗД.СЕ”   -     НЯМА

ПРЕДЛОЖЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА
              За включване в дневния ред писмото – възражение против предложение на  
РЦЗ Враца до МЗ за Областна здравна карта, съгласно Протокол № 2 от 21.06.2010  
г., в частта, отнасяща се до преобразуване на МБАЛ „ Св. Иван Рилски”, гр. Козлодуй  
в Болница за долекуване.
            Предложението се прие като се допълва точка четвърта от дневния ред  с  
точка  4.6  писмото  –  възражение.  Г  –  н  В.  Александров  запозна  ОбС  Хайредин  с  
текста на писмото – възражение на ОбС Козлодуй до МЗ, с което ОбС гр. Козлодуй  
не  приема  здравната  карта  за  преобразуване  на  МБАЛ  „  Св.  Иван  Рилски”  гр.  
Козлодуй в Болница за долекуване.
           Г – н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин предостави думата на  
членовете на ОбС, които изразиха пълна подкрепа на писмото – възражение, като се  
мотивираха, че тази болница обслужва и населението от с. Хайредин и общината. 
         След като нямаше други изказвания г  –  н  В.  Александров  подложи на  
гласуване текста на писмото – възражение и съвета взе 

РЕШЕНИЕ
№ 329
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1. ОбС Хайредин, подкрепя текста на писмото – възражение на ОбС гр. Козлодуй, 
с което ОбС не приема предложението на РЦЗ гр. Враца до МЗ на РБ за областна 
здравната карта за преобразуване на МБАЛ „ Св. Иван Рилски” гр. Козлодуй в 
Болница за долекуване.

ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”-    8
“ПРОТИВ”   –     НЯМА
“ВЪЗД.СЕ”   -     НЯМА

ПРЕДЛОЖЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА
При гласуването на тази точка от дневния ред отсъстват общинските съветници г –  
жа Искра Гиздова, г – н Петър Попов, г – н Румен Христов, г – н Георги Кръстев, г – н  

Николай Кожухарски.

                Г – н В. Александров – Председател на ОбС предложи да се премине към  
обсъждане на точка пет от дневния ред.

По т. 5 от дневния ред: Отпускане на еднократни помощи за лечение и погребения 
                                           на социално слаби граждани за м.юни  2010 г.

                По тази точка от дневния ред г – н В. Александров – Председател на ОбС  
Хайредин предостави думата на г – н Нино Атанасов Братанов  –  Секретар на ПК  
по „ социални дейности”.
                Г – н Нино Атанасов Братанов  -  Секретар на ПК по « социални  
дейности»  прочете одобрените молби  на социално слаби граждани от общината  
за лечение и погребение от ПК за месец  юни  2010 г.

              -  Ката Радкова Монова  – от с. Манастирище  ПК по « социални дейности»  
предлага на ОбС да бъде одобрена сумата от 60.00 лева ;
               -Иван Димитров Младенов – от с.  Манастирище,  ПК по « социални  
дейности» предлага да бъде одобрена сумата в размер на 40.00 лв.;
              -  Иван  Петров Цветков  – от с. Манастирище, ПК предлага да бъде  
одобрена сумата в размер на 40.00 лв.;
            -  Емил Русков Горанов  – от с. Манастирище, ПК по» социални дейности»  
предлага да бъде обобрена сумата в размер на 50.00 лв.;
            - Люсиен Петров Димитров – от с. Манастирище, ПК по « Социалнидейности»  
предлага да бъде отпусната сумата в размер на 40.00 лв.;
            - Филип Насков Михайлов – от с. Михайлово, ПК по « Социални дейности»  
предлага на ОбС Хайредин да бъде отпусната сумата в размерна 50.00 лв.;
            - Галина Илиева Илиева – от с. Рогозен, ПК по « Социални дейности», предлага  
да бъде отпусната сумата в размер на 50.00 лв., за лечение.
            - Дона Илиева Рангелова – от с. Рогозен, ПК по « социални дейности»  предлага  
на ОбС Хайредин да бъде одобрена сумата в размер на 30.00 лв.;
             - Емили Каменова Левашка – от с.Рогозен, ПК по « социални дейности»,  
предлага на ОбС да бъде одобрена сумата в размер на 50.00 лв.;/ за погребение /;
            -  Стилиян Боянов Сашов – от с. Рогозен, ПК по « Социални дейности»,  
предлага да бъде одобрена сумата в размер на 80.00 лв;
            
            Разгледани бяха още молбите на Димитър Йончев Михайлов от с. Бързина и 
Катина Божинова Ценова от с. Хайредин на които ПК по « Социални дейности»  
непредлага да бъдат отпусната еднократни парични помощи.
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           Г – н В. Александров – Председател на ОбС предложи  общински съвет  
Хайредин да гласува така предложените и одобрени молби от ПК по „социални  
дейности” и съвета взе 

РЕШЕНИЕ
№ 330

1.ОбС Хайредин, одобрява предложените от ПК по «социални дейности» молби за 
помощи на социално слаби граждани от общината за месец  юни  2010 г, както 
следва:
              -  Ката Радкова Монова  – от с. Манастирище ОбС Хайредин отпуска  
сумата в размер от 60.00 лева ;
               - Иван Димитров Младенов – от с. Манастирище, ОбС Хайредин  одобрява  
сумата в размер на 40.00 лв.;
              -  Иван  Петров Цветков  – от с. Манастирище,  ОбС Хайредин одобрява  
сумата в размер на 40.00 лв.;
            -  Емил Русков Горанов  – от с. Манастирище,  ОбС Хайредин обобрява  
сумата в размер на 50.00 лв.;
            - Люсиен Петров Димитров – от с. Манастирище,  ОбС Хайредин одобрява  
сумата в размер на 40.00 лв.;
            - Филип Насков Михайлов – от с. Михайлово,  ОбС Хайредин  одобрява  
предложената  от ПК по « Социални дейности»  сумата в размерна 50.00 лв.;
            - Галина Илиева Илиева – от с. Рогозен, ПК по « Социални дейности»,  
предлага да бъде отпусната сумата в размер на 50.00 лв., за лечение.
            -  Дона Илиева Рангелова –  от с.  Рогозен,   ОбС Хайредин  одобрява  
предложената от ПК по « Социални дейности»  сумата в размер на 30.00 лв.;
             - Емили Каменова Левашка – от с.Рогозен,  ОбС Хайредин  одобрява  сумата  
в размер на 50.00 лв.;/ за погребение /;
            - Стилиян Боянов Сашов – от с. Рогозен, ОбС Хайредин одобрява  сумата в  
размер на 80.00 лв;

                                             ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”-    8
                                                  “ПРОТИВ”   –     НЯМА 
                                                  “ВЪЗД.СЕ”   -     НЯМА

 ПРЕДЛОЖЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА
При гласуването на тази точка от дневния ред отсъстват общинските съветници г –  
жа Искра Гиздова, г – н Петър Попов, г – н Румен Христов, г – н Георги Кръстев, г – н  

Николай Кожухарски.

По т. 6 от дневния ред:  Питания, изказвания и предложения на граждани.

        На вниманието на общинските съветници бе предоставено писмо с Вх. №  
363/29.06.2010 г., от группа общински съветници, отправили писменно питане към  
Радослав Тодоров Стойков – кмет на община Хайредин, а именно:

«В началото на месец юни 2010 г. сте провели поредната си среща с представители на 
Румънските общини, с които си сътрудничите.
настояваме да дадете отговор на следните наши въпроси

1. Къде се проведе срещата?
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2. Кои  точно  хора  от  наша  страна  са  присъствали  на  тази  среща  –  имена  и 
длъжности?

3. Какви въпроси сте обсъждали и какви решения сте взели?
4. Какви средства на общината сте похарчили, за какво и как са отчетени?»

        Г – н Радослав Тодоров Стойков – кмет на община Хайредин даде отговор на  
всички поставени въпроси.

            Среща с кметовете на Румънските общини се проведе по тяхно искане във 
Врачанския Балкан в  хотел – ресторант « Кипарис».  На тази среща присъстваха 
кметовете  на  община  Мизия,  Бяла  Слатина  и  Криводол.  Бяха поканени  и други 
кметове  на  областта,  но  те  не  участваха.  Беше поканен  и  Областния  управител, 
които също не взе участие, а от нашата обищна учаснвах само аз.
             На срещата бяха разгледани въпроси предимо за участие с Проекти по  
Европейските Програми  за развитие. Особенно внимание се отдели на разработване 
на Проекта за развитие на инфраструктурата. Разгледн бе въпроса за разработване 
на  Проект  за  моста  на  р.  Дунав  между гр.  Оряхо и  Беккет  –  Румъния,  както  и 
подобряване на пътната инфраструктура на област Кройова и обл. Враца.
             Г – н Радослав Стойков – кмет на община Хайредин посочи, че вечерята на 
кметовете от Румъния е за сметка на община Хайредин, в размер на 500 лв.,  като 
тези средства за взети от § - представителни, утвърдени в Бюджета за 2010 г., и този 
жест е  в отговор на двете срещи на Румънска територия между двете общински 
администраций на Хайредин и Беккет за обмяната  на опит, на които господота от 
румънска страна поеха разходите.

           Поради изчерпване на дневния ред заседанието бе закрито в 13.41 ч.

Техн. сътрудник:………………...                          ПРЕДСЕДАТЕЛ :…………….……..
                              / Д. Димитрова /                         ОбС-Хайредин    / В.Александров/ 
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